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MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 17 

ZASTUPITELSTVO M ĚSTSKÉ ČÁSTI  

ZÁPIS 

jednání ZMČ č. 26 
konané dne 19. 3. 2014 

 

 

Zasedání ZMČ zahájila starostka MČ Bc. Jitka Synková, přivítala přítomné a konstatovala,  
že zasedání ZMČ bylo svoláno řádně a včas 

 
 

Upozornila, že celý průběh zasedání je zvukově zaznamenáván pro účely vyhotovení zápisu. 

 

 

Začátek zasedání: 13:09 hod. 
Konec zasedání:     18:06 hod. 
 
 
 

Místo konání: ZŠ genpor. Františka Peřiny 
 
 

Přítomno: 20 členů ZMČ 
Omluveni: MUDr. Katra, pí Körberová, p. Večeřa 
 
 
 
 

Ověřovatelé: p. Finger, p. Hájek 
Pro 17, proti 0, zdrželi se 2, nehlasoval 1 
 
 

 

Návrhový výbor: Bc. Števík, Doc. PaedDr. Farkač CSc, p. Vaic 
Pro 18, proti 0, zdrželi se 2 
 
Volební a mandátový výbor: p. Marek, p. Opluštil, Mgr. Černovský 
Pro 19, proti 0, zdrželi se 0, nehlasoval: 1 
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Návrh programu  
 
Bc. Synková 
 
- navrhla doplnění následujícího bodu: 
26.4 - Zpráva o plnění informačních povinností a transparentnosti ÚMČ Praha 17 
(všechny další body od bodu č. 5 se posunou o jedno číslo dále) 
 
 
p. Vaic 

• doporučuje zachovat bod Různé jako poslední bod jednání ZMČ 
• dotaz na jeho předklad a předklady pana Bartoše a paní Körberové, zda se přidají  

do programu, když byly řádně podány přes podatelnu v rámci jednacího řádu 
 
Bc. Synková 

• potvrdila přijetí předkladů podatelnou, avšak až po termínu, kdy již visela Svolávačka 
na úřední desce 

 
p. Vaic 

• žádá o doplnění 3 bodů do dnešního jednání ZMČ 
 
Bc. Synková 

• vyzvala p. Vaice k upřesnění bodů a přesnému zařazení do programu 
 
p. Vaic - navrhuje: 

• předklad p. Bartoše ohledně Transparentního účtu – bod č. 4 (před bod p. Marka) 
• předklad pí Körberové přesunout na další jednání ZMČ 
• svůj předklad ohledně Zveřejnění všech veřejných zakázek – bod č. 6 (po p. Markovi) 

 
 

Hlasování o doplňujících bodech do programu 

1) Předklad p. Vaice - Zveřejnění všech veřejných zakázek na internetových stránkách 
repy.cz včetně aktuálního stavu – bod č. 6 

Pro 8, proti 7, zdržel se 5 - návrh nebyl přijat 
 
2) Předklad p. Bartoše – Návrh ke zřízení transparentního bankovního účtu MČ Praha 17 

– bod č. 4 
Pro 7, proti 8, zdržel se 4, nehlasoval 1 - návrh nebyl přijat 
 
3) Poslední bod ZMČ Různé 
Pro 8, proti 3, zdržel se 9 - návrh nebyl přijat 
 
4) Předklad p. Marka - Zpráva o plnění informačních povinností a transparentnosti ÚMČ 

Praha 17 
Pro 15, proti 1, zdržel se 4 - návrh byl přijat 
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Navržený program (včetně zařazení výše uvedeného bodu): 

26.1 Kontrola zápisu 
26.2 Schválení novely jednacího řádu ZMČ Praha 17 
26.3 Interpelace členů ZMČ 
26.4 Zpráva o plnění informačních povinností a transparentnosti ÚMČ Praha 17 
26.5 Změny rozpočtu k 31. 3. 2014 
26.6 Schválení podmínek pro poskytování grantů určených na podporu sportu, 

volnočasových aktivit, školství, kultury a péče o veřejnou zeleň a životní 
prostředí pro městskou část Praha 17 

26.7 Vyhlášení grantového řízení pro rok 2014 určeného na podporu sportu, 
volnočasových aktivit, školství, kultury a péče o veřejnou zeleň a životní 
prostředí 

26.8 Realizace projektu "Nové služby e-Governmentu v Praze 17" 
26.9 Realizace projektu "Aktivní lesopark Řepy" 
26.10 Realizace projektu "Revitalizace parteru sídliště Řepy" 
26.11 Předání kamer do majetku HLMP 
26.12 Úprava Zásad postupu při pronájmu obecních bytů v Městské části Praha 17  

v důsledku rekodifikace občanského práva 
26.13 Úprava Podmínek pro skládání finanční jistiny pro výběrová řízení  

na pronájem nebo koupi nemovitého majetku Městské části Praha 17  
v návaznosti na vydání nového občanského zákoníku, beze změny jejich 
obsahu 

26.14 Úprava dosavadních Zásad pronájmu nebytových prostor (nově Zásad 
pronájmu prostor sloužících k podnikání) bez obsahových změn v návaznosti 
na rekodifikaci občanského práva 

26.15 Zásady pro zastupování městské části Praha 17 ve společenství vlastníků 
jednotek 

26.16 Záměr prodeje bytů oprávněným nájemcům v domech čp. 1135 a čp. 1136 
Jiránkova ulice, Praha 6 - Řepy 

26.17 Odprodej bytových jednotek v majetku MČ Praha 17 současným nájemníků 
v jednotlivých SVJ 

26.18 Rezignace člena Kontrolního výboru ZMČ Praha 17 - personální změny  
v Kontrolním výboru 

 
•  Pevný bod od 16:00 - Náměty a připomínky občanů Řep 

 
Hlasování o konečné podobě programu (včetně zařazení výše uvedeného bodu): 

Pro 15, proti 1, zdržel se 4 
 

 
1. Kontrola zápisu 

p. Vaic 
• bod č. 3 - Výhled předpokládaných investic a velkých oprav na roky 2014 až 2019 -  

problém v rámci usnesení – chybí druhá část usnesení, na které se shodla návrhová 
komise – je to uvedeno pouze v rámci diskuse p. Števíka – ZMČ ukládá RMČ 
vyhodnocení možnosti konání referenda pro výstavbu sportovního centra Na Chobotě 
- musí být doplněno též do usnesení 
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3. Výhled předpokládaných investic a velkých oprav na roky 2014 až 2019 
 
Usnesení číslo: Us ZMČ 000002/2014 
 
Zastupitelstvo městské části 
 
1) bere na vědomí 
 
Výhled předpokládaných investic a velkých oprav na roky 2014 až 2019 
 
2) ukládá 
 
RMČ vyhodnocení možnosti konání referenda pro výstavbu sportovního centra Na Chobotě 
 
Usnesení - (Pro: 20, Proti: 0, Zdržel se: 3) 
 
 
Zápis z 25. zasedání ZMČ Praha 17 ze dne 22. 1. 2014 
ZMČ souhlasí s kontrolou zápisu (po doplnění usnesení č. Us ZMČ 000002/2014 o výše 
uvedený bod č. 2 - ukládá) bez připomínek. 
 
Pro 20, proti 0, zdržel se 0 
 

 

 

2. Schválení novely jednacího řádu zastupitelstva 
 
Diskuse: 
 

p. Hájek 
• navrhuje v § 14, odst. 2 vypustit větu: „Tato odpověď je zveřejněna vyvěšením  

na desce v zasedací místnosti Zastupitelstva po dobu příštího zasedání 
Zastupitelstva“ – není to technicky možné z důvodu různých míst konání jednání 
ZMČ – zveřejnění na internetových stránkách Prahy 17 by ponechal 

 
p. Vaic 

• rozšířil by v rámci § 14, odst. 1 pevnou celkovou délku trvání interpelací  
 na 60 min. místo 45 min. 

• trvá na zapracování do jednacího řádu zařazení posledního bodu jednání ZMČ -
Různé – jako náměty a připomínky členů ZMČ včetně diskuse – Interpelace tento 
bod neřeší 

 
p. Marek 

• vládnoucí koalice, tak jak je pan Vaic nazval, nemá problém s odpovídáním – pan 
Vaic je toho jasným úkazem – jeho osobě bylo zodpovězeno vládnoucí koalicí  
 na 220 dotazů – zcela jistě vládnoucí koalice nemá problém odpovídat  
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p. Vaic 
• dotazy měl dříve jako občan v rámci zákona č. 106 – nebylo jich 220, nýbrž 

maximálně 30 – 40 dotazů, které měly další podotázky 
 
p. Marek 

• vidí to zcela opačně, nicméně žádá konkretizování „ptáme“, „chceme“, když 
dotazy posílal pan Vaic jako občan – proč mluví v množném čísle 

 
p. Bartoš 

• připomínka na str. 10, kapitola Kontrolní výbor, 3. odrážka – vypustit slovo „další“ 
– ponechat pouze „plní úkoly“ 

 
p. Vaic 

• reakce na pana Marka - většinu otázek se ptal za sebe, ale někteří občané se také 
chtěli zeptat a nechtěli se ptát dle zákona č. 106 

 
Bc. Synková 

• vyzvala k hlasování o navržených změnách 
 

1) Návrh pana Bartoše - vypuštění slova „další“ na str. 10 
Pro 20, proti 0, zdržel se 0 – návrh byl přijat 
 
2) Návrh pana docenta Farkače – změna času Interpelací na 30 min. 
Pro 5, proti 8, zdržel se 6, nehlasoval 1 – návrh nebyl přijat 
 
3) Návrh pana Vaice – doplnění do jednacího řádu jako poslední bod Různé 
Pro 11, proti 6, zdržel se 3 – návrh nebyl přijat 
 
4) Návrh pana Vaice - změna času Interpelací na 60 min. 
Pro 6, proti 8, zdržel se 6 – návrh nebyl přijat 
 
5) Návrh pana Hájka – vypustit na str. 10 a 11, §14 a 15 - „Zveřejnění odpovědi 

vyvěšením na desce v zasedací místnosti Zastupitelstva po dobu příštího zasedání 
ZMČ 

Pro 18, proti 2, zdržel se 0 – návrh byl přijat 
 

 
Usnesení číslo: Us ZMČ 000008/2014 
 
Zastupitelstvo městské části 
 
1) schvaluje 

předložené znění JEDNACÍHO ŘÁDU ZASTUPITELSTVA MĚSTSKÉ ČÁSTI 
PRAHA 17, a to s okamžitou platností. 

Usnesení - (Pro: 17, Proti: 0, Zdržel se: 3) 
 
Příloha: nové znění Jednacího řádu ZMČ Praha 17 
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3. Interpelace členů ZMČ 

 
p. Vaic 

• požádal o 5 min. přestávku na přípravu bodů pro interpelace 
 
Seznam interpelací: 

1) Doc. PaedDr. Farkač CSc 
2) pan Vaic 
3) paní Vojíková Vítková 
4) JUDr. Havlíčková 

 
 
1) Doc. PaedDr. Farkač CSc  
– otázky na předsedy výborů a komisí Ing. Černého, p. Bartoše a MUDr. Katry (z důvodu 
nepřítomnosti bude muset MUDr. Katra odpovědět písemně) 
 

a) Otázka na všechny: Co jste za toto volební období udělali kladného pro naši MČ  
a její obyvatele? 
 

b) Otázka na p. Bartoše: Termíny jednání Kontrolního výboru jsou zřejmě tajné? 
Nejspíše i zápisy – nikdy nic o nich nezjistil – zápisy by měly být dostupné široké 
veřejnosti 
 

Ing. Černý 
• popsal řádné fungování a činnosti Finančního výboru – FV se schází pravidelně 

před každým jednáním ZMČ – zápisy jsou zveřejňovány na web MČ 
 
Bc. Števík 

• potvrdil, jako člen FV, řádné fungování finančního výboru – pracují velmi dobře  
a věcně – vidí to jako pozitivum 

 
Mgr. Černovský 

• podpořil slova Bc. Števíka – FV pracuje velmi konstruktivně – pomáhá mu to 
v jeho práci – jsou nalezeny chyby či nepřesnosti, které jsou před jednáním ZMČ 
opraveny 

 
p. Bartoš 

• Kontrolní výbor reagoval na veškeré podněty, které vzešly ze Zastupitelstva nebo  
 od jednotlivých zastupitelů, či petice od občanů 

• jednání KV není veřejné – předseda KV svolává členy na jednání KV 1x měsíčně  
• již několikrát na jednání ZMČ upozorňoval, že jediné Hnutí za lepší Řepy nemá 

zastoupení v KV 
• popsal průběžné počty členů KV za volební období – pracovní vytížení 

jednotlivých členů - pracují tam v podstatě pouze 2 lidé 
 
Doc. PaedDr. Farkač CSc  

• poděkoval za odpovědi 
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• co se týče absence členů různých politických uskupení si myslí, že by to mělo 
fungovat na bázi absolutní důvěry rozumných lidí a ne na bázi nedůvěry  
 a podezřívání 

• očekává od MUDr. Katry zaujetí podobného stanoviska 
 
p. Marek - dotaz na p. Bartoše: 

• Kolikrát se KV v roce 2013 sešel? 
• Z jakého důvodu nejsou zveřejňovány zápisy? 
• Zda si je p. Bartoš vědom, že má každý právo zúčastnit se KV?  

 (je to ze Statutu hlavního města) 
• Jak dává na vědomí, že se bude konat KV? 

 
p. Bartoš 

• KV se v roce 2013 sešel minimálně 4x, jak vyžaduje zákon 
• scházeli se maximálně 3 členové 
• byli vždy svoláni e-mailem pouze členové KV – neví o tom, že by to měl dávat  

 na vědomí všem zastupitelům – dotaz, jak je to ve FV 
 

p. Marek 
• zdůraznil, že je vždy informován, že se bude konat FV 
• na vědomí to dává nejspíše tajemník výboru 
• důkladně prostudoval Statut hlavního města – tím se řídíme 
• neinformováním o schůzi KV tak uzmul právo zastupitelům zúčastnit se KV 

 
p. Bartoš 

• řídí se Zákonem o hl. m. Praze  
• KV vykonává povinnosti pověřené Zastupitelstvem a na druhé straně má i vlastní 

iniciační právo 
 
p. Vaic 

• citoval Jednací řád ZMČ: „KV kontroluje dodržování právních předpisů ostatními 
výbory a úřadem na úseku samostatné působnosti - je to v souladu s Jednacím 
řádem ZMČ 

 
p. Stloukal 

• jako člen KV by chtěl podpořit p. Bartoše – jako zastupitel nikdy neobdržel 
informaci, že se schází Finanční výbor – též neví o povinnosti oznamovat termín 
schůze KV 

• potvrdil, že funkčnost KV scházením se pouze 2 – 3 členů se stává nefunkční 
• jednou z hlavních činností KV je vyjadřování se k peticím – k té se v r. 2013 

vyjadřovali – záznam musí být na ÚMČ – bylo to předneseno též na jednání ZMČ 
 

pí Vojíková Vítková 
• podotkla, že ji bylo uzmuto právo zúčastnit se schůze Finančního výboru – nikdy 

pozvání neobdržela 
 
Ing. Černý 

• zdůraznil, že FV se konají pravidelně vždy v pondělí od 17h před středečním ZMČ 
– pozval všechny na jednání, kdo má zájem 
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p. Bartoš 
• omluvil se, že jako předseda KV nevěděl o povinnosti oznamovat termín schůze 

KV 
• omluvil se Ing. Černému - Finanční výbor uvedl pouze jako podobenství 

 
Ing. Černý 

• potvrdil, že též netušil, že mají ostatní zastupitelé právo účastnit se FV a též neví  
 o povinnosti oznamovat termín schůze FV 
 

 
 
2) Pan Vaic 

a) Upozornil na časopis Řepská 17 – článek v redakční radě – „ZMČ odsouhlasilo 
granty 19. 3. 2014“ – je to článek budoucí o minulosti – nelze to tak dělat, je to 
„fake“! 

b) Proč nechce vládnoucí koalice mít jako poslední bod jednání ZMČ bod Různé? 
c) Je možné mít pevný bod Interpelace občanů až od 17 h místo od 16h? 
d) Kdy se bude RMČ zabývat možností konání referenda ohledně Sportovního centra 

Na Chobotě? 
 
p. Maxa 

• upřesnil, že článek nevyšel, že jde teprve zítra do redakční rady 
• pan Vaic zpochybnil úvahu pisatele do budoucna – po jednání ZMČ se udělají 

úpravy 
 
Mgr. Černovský 

• článek nechal připravit – nevidí v tom žádný problém – předpokládá se, že granty 
budou schváleny – jedná se pouze o technickou záležitost – snaha občany 
informovat o grantech včas, aby na ně dosáhli – článek se upraví dle výsledku 
jednání ZMČ – musí být připraven dopředu, jinak by nestihl v dubnovém čísle vyjít 

• možná byla chyba redaktorek, že článek poslaly v tuto dobu 
 
Bc. Synková 

• upozornila, že hlasovala pro bod Různé – vybídla vyjádření těch, kteří hlasovali 
proti 

• Interpelace od 17h jsou nepřípustné, neboť je již schválen jednací řád – připomínku 
tam nevznesl 

• RMČ se možností referenda zabývá – není k tomu přijato žádné usnesení – jedná se 
o tom, jakou formou to udělat – zvažuje se anketa & průzkum – nebude se dělat 
referendum 

 
Mgr. Černovský 

• má na to odlišný názor – bude velké referendum - volby 
 
p. Vaic 

• vybídl ostatní kolegy na vyjádření názoru k bodu Různé 
• požádal o bližší informace vyhodnocení možnosti konání referenda – jaká forma 

ankety 
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Bc. Synková 
• vypíše se výběrové řízení na firmu, která udělá anketu - průzkum, jejíž součástí 

bude též dotaz, zda si lidé v Řepích přejí vybudování sportovního centra s bazénem 
 
p. Vaic 

• referendum není anketa, to je něco jiného 
• dotaz na dobu vyhodnocení 

 
Mgr. Krása 

• požádal zastupitele, aby nepoužívali hrubá slova – je to nevhodné 
• hlasoval proti bodu Různé, protože § 14 obsahuje dotazy, připomínky a podněty – 

byl by 2x ten samý bod 
 
p. Maxa 

• dotaz, jak by přesně měla znít otázka v referendu 
• zmínil včerejší jednání komise Sportovního centra 
• zdůraznil odsouhlasení Sportovního centra napříč politickým spektrem 

 
p. Vaic 

• trvá na konání referenda – je to enormní částka z rozpočtu – dát možnost občanům 
se vyjádřit ANO či NE (uvést též místo, částku) 

 
Bc. Synková 

• podpořila pana Maxu - koncepce již dávno proběhla v ZMČ – jedná se nyní pouze 
o výšku stropu 

 
Doc. PaedDr. Farkač CSc  

• dotaz ohledně Řepské 17 - je to nepochopení ze strany pana Vaice vlastní redakční 
práce – texty článků musí být připravovány dříve – poté je možnost vše opravit  
v korekturách 

• nabádá k zamyšlení se nad tím, kdo co neumí, než kritizovat práci těch, kteří tomu 
věnují čas a něco skutečně umí 

 
p. Vaic 

• chápe scházení se redakční rady v jednom termínu – apeluje na konání ZMČ každý 
měsíc 

• dotaz na existenci náhradního článku v případě, že to ZMČ neodsouhlasí – aby 
nedošlo ke zmatku 

 
Bc. Synková 

• potvrdila existenci více náhradních článků 
 
Mgr. Černovský 

• důrazně se ohradil proti slovu „zmatky“ – uráží ho to 
• redakční rada pracuje koncepčně, časopis v pořádku vychází a je oblíben 
• uráží ho tón pana Vaice, neoprávněná kritika a překrucování skutečností 
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p. Števík 
• je vždy pro konstruktivní debatu - nemá problém s referendem – není ale přesná 

koncepce – musí se dořešit spousta věcí 
 
p. Vaic 

• paní starostka potvrdila, že koncepce je, pan Števík tvrdí, že není – kde je pravda 
 
p. Bíro 

• opravil slova pana Števíka – myslel to o koncepci jinak, než to řekl – koncepce 
samozřejmě je, tak jak to řekla paní starostka 

• na včerejší komisi byly řešeny některé profesní záležitosti, např. výška stropu, jak 
již zaznělo, 4 + 2 dráhy u bazénu, wellness – věci, které jsou dolaďovány za 
pochodu – nyní je ještě prostor, kdy se to může ještě nějakým způsobem upravovat 
– posléze jsou úpravy složitější 

• znovu zopakoval, že koncepce samozřejmě je – pracovalo se na ni téměř 7 let  
 
p. Hájek 

• vyzval ke slušnosti pana Opluštila ohledně označení pana docenta Farkače za 
komedianta 

 
p. Števík 

• omluvil se za použití slova „koncepce“ a matení pana Vaice 
 
Doc. PaedDr. Farkač CSc  

• doporučil panu Vaicovi zamyslet se nad slovem „pokora“ – a umět uznat nemít 
pravdu 

 
p. Vaic 

• ví moc dobře, co je pokora 
• nesouhlasí s politickým řízením úřadu – je to neprofesionálně řešeno 
• jiné MČ fungují lépe, jinak 

 
Bc. Synková 

• potvrdila, že pan Vaic nezná slovo „pokora“ – uvedla příklad na včerejším jednání 
komise pro Sportovní centrum, kam pan Vaic přišel o 1,5h později – jeho první 
věta byla, že mu stačily 3 měsíce na to, aby zjistil, že úřad absolutně nefunguje – 
pohanil tím práci všech vedoucích odborů, kteří tam zasedali též 

 
p. Bíro 

• zdůraznil, že si nepamatuje, že by byla za posledních 25 let za jakéhokoliv vedení 
radnice nějaká aféra, nějaký problém 

• při pohledu do jakékoliv jiné MČ, kde je aféra za aférou – vidí to jako nesoulad 
toho, co řekl pan Vaic 

 
p. Vaic 

• dle něj neznevažuje úřad – úřad si to dělá sám – nemyslí to proti úředníkům, nýbrž 
proti politickým zástupcům – úředníci pracují s maximálním vypětím sil 
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p. Finger 
• nabádá k investování peněz co nejdříve – inflace – společnou nerozhodností  

 a nekonečnou diskusí přichází úřad denně o statisíce Korun 
 

 
 

3) Paní Vojíková Vítková 
a) Podporuje bod Různé 
b) Náhrada mzdy zastupitelům 

- konání ZMČ od 13h – musí jít z práce dříve o půl dne – v zákoně je 
jednoznačně řečeno, že náhradu mzdy uhradí HLMP, potažmo MČ jejich 
zaměstnavateli podle zvláštního právního předpisu – citovala platnou 
Metodickou příručku – chce to řešit – nárok ze zákona na to je 

Ing. Němejc 
• souhlasil s paní Vojíkovou Vítkovou 
• musí to však schválit ZMČ z rozpočtu 

 
Mgr. Černovský 

• uvedl na pravou míru, že ZMČ schvaluje pouze stanovenou paušální náhradu 
OSVČ 

• zaměstnavatel je povinen zaměstnance uvolnit na jednání ZMČ a je povinen mu 
uhradit mzdu – povinná náhrada – zaměstnavatel pošle žádost o proplacení náhrady 
mzdy a sociálního a zdravotního pojištění – poté to proplácí MČ automaticky bez 
schvalování ZMČ 

 
Ing. Němejc 

• nechá prověřit oba případy  
 
pí Vojíková Vítková 

• žádá poslat vyjádření ohledně kompenzace písemně 
 
Bc. Synková 

• potvrdila písemné zaslání 
 

 
 

4) JUDr. Havlíčková 
• na všechny dotazy jí bylo již zodpovězeno v interpelaci pana Vaice 

 
 

 
4. Zpráva o plnění informačních povinností a transparentnosti ÚMČ Praha 17 

 
Diskuse: 
 
p. Vaic 

• pochválil předklad pana Marka – takto je to správná cesta 
• kdyby všechny informace byly v pořádku, nežádali by občané informace v rámci 

zákona č. 106 
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Ing. Černý 
• žádá o zasílání i později zařazených předkladů elektronicky 

 
Mgr. Černovský 

• doplnil pana Marka – na minulém ZMČ se dohodli s p. Vaicem o společném 
předložení předkladu do RMČ – Návrh na zřízení transparentního účtu – pracuje 
však na tom sám – uložil právnímu odboru zpracování právní analýzy – seznámil 
s tím pana Vaice – poté proběhla úspěšná jednání s bankami – podle výsledků 
jednání bude dál předložen materiál do RMČ dne 2. 4. 2014, jak je uvedeno 
v příloze předkladu  

• nerozumí předkladu paní Körberové – Návrh ke zřízení transparentního 
bankovního účtu MČ P17 

 
Bc. Števík 

• vyzdvihl tento materiál 
• zdůraznil, že to je to nad rámec zákona – moc si toho váží 

 
Usnesení číslo: Us ZMČ 000009/2014 
 
Zastupitelstvo městské části 
 
1) bere na vědomí 

informaci o úrovni informování veřejnosti o činnosti orgánů MČ, 
 
2) konstatuje 

že orgány MČ poskytují veřejnosti o své činnosti dlouhodobě informace výrazně nad rámec 
povinností uložených příslušnými zákony, 

 
3) ukládá 

RMČ projednat na nejbližší schůzi zřízení „transparentního účtu“ MČ Prahy 17, 
 
4) ukládá 

RMČ pokračovat v nastavené transparentnosti a dalším rozvoji informačních služeb pro 
veřejnost. 

 
Usnesení - (Pro: 19, Proti: 0, Zdržel se: 0, Poznámka: Nehlasoval: 1) 
 
Přílohy: Důvodová zpráva – informace 
         Znění předkladu na jednání RMČ 
 

 
 
5. Změny rozpočtu k 31. 3. 2014 

 
Diskuse: 
 
p. Vaic 

• dotaz na rozpočtové opatření č. 1, položka 115,5 tis. Kč na konzultační, poradenské 
a právní služby – zda je to jen pro uvolněné zastupitele nebo pro všechny 
zastupitele 
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Mgr. Černovský 
• pouze pro uvolněné zastupitele 

 
p. Bartoš 

• nesouhlasí s navýšením rozpočtu 
• obava z použití financí např. na rešerše, studie či oponentní posudek ke 

sportovnímu centru 
 
Mgr. Černovský 

• dříve se financovaly studie ze společného rozpočtu územního rozvoje a investic – 
nyní má každý svůj rozpočet, za který zodpovídá a nelze ho překročit 

 
p. Finger 

• stojí za kvalitou oponentní studie sportovního centra pana Svobody a jeho 
manželky – zadal ji po dohodě s vedoucím OSOM 

• je ochoten pana Svobodu pozvat na příští zasedání ZMČ 
• studie rekreačního střediska byla dělána v rychlosti 

 
p. Bartoš 

• dotaz na přesné rozdělení financí mezi 4 členy 
 
Mgr. Černovský 

• dovysvětlil přesné částky na cestovné, na reprezentaci a znalečné 
 
p. Finger 

• oznámil, že studie rekreačního centra nebyla hrazena ÚMČ 
 
p. Vaic 

• potřebuje vysvětlit podepisování objednávek vedoucích odborů a místostarostů  
do 100 000,- Kč 
 

Mgr. Černovský 
• je rozdíl podepisovat objednávky a mít je kryté, mít na ně prostředky 
• odbor EKN nedisponuje s takovýmito prostředky 
• došlo k rovnoměrnému rozdělení na jednotlivé místostarosty 
• sousední MČ mají vyšší částky 

 
p. Marek 

• uvedl konkrétní případ na empirickém výzkumu při ZŠ – po úhradě se nemusí dělat 
rozpočtové opatření 

 
 
Usnesení číslo: Us ZMČ 000010/2014 
 
Zastupitelstvo městské části 
 
1) schvaluje 

rozpočtové opatření č. 1 
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2) bere na vědomí 
rozpočtová opatření č. 2 - 5 

 
Usnesení - (Pro: 17, Proti: 0, Zdržel se: 1, Poznámka: Nehlasoval: 2) 
 

 
 
 
6. Schválení podmínek pro poskytování grantů určených na podporu sportu, 
volnočasových aktivit, školství, kultury a péče o veřejnou zeleň a životní prostředí  
pro městskou část Praha 17 

 
p. Hájek 

• navrhl rovnou otevřít diskusi k bodu – všichni měli dostatek času si předklad 
prostudovat 

 
Diskuse: 
 
p. Vaic 

• dotaz ohledně pojmu grant a dar – zda se tam budou řešit dary a granty jako takové 
 
Mgr. Černovský 

• grant je v podstatě dar – řeší se darovací smlouvou 
 
 
 
Usnesení číslo: Us ZMČ 000011/2014 
 
Zastupitelstvo městské části 
 
1) projednalo 

úpravu "Podmínek pro poskytování grantů v oblasti sportu, volnočasových aktivit, 
sociálních služeb, školství, kultury a péče o veřejnou zeleň a životní prostředí". 

 
2) schvaluje 

upravené "Podmínky pro poskytování grantů v oblasti sportu, volnočasových aktivit, 
sociálních služeb, školství, kultury a péče o veřejnou zeleň a životní prostředí". 

 
3) ukládá 

panu Mgr. Bořkovi Černovskému, zástupci starostky, schválené podmínky zveřejnit. 
 
Zodpovídá  

1. Ing. Milena Michlová, Vedoucí odboru ekonomického 
    

Usnesení - (Pro: 16, Proti: 0, Zdržel se: 1, Poznámka: Nehlasoval: 3) 
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7. Vyhlášení grantového řízení pro rok 2014 určeného na podporu sportu, 
volnočasových aktivit, školství, kultury a péče o veřejnou zeleň a životní prostředí 

 
Mgr. Černovský 

• informoval o aktualizaci termínů – viz tabulka – bude přílohou zápisu 
• doplnil do tohoto bodu Rozpočtové opatření č. 6 – bude doplněno do usnesení 

 
Diskuse: 
 
p. Bíro 

• poukázal na upravení termínů též v usnesení, ne jen v tabulce 
 
p. Vaic 

• požádal o prodloužení termínu na 18. 4. 2014 
 
Mgr. Černovský 

• zpracování je časově náročné – termíny jsou poměrně limitní – trvá na navržených 
termínech 

 
 
Usnesení číslo: Us ZMČ 000012/2014 
 
Zastupitelstvo městské části 
 
1) schvaluje 

a) vypsání grantového řízení podle platných podmínek "Podmínky pro poskytování 
grantů v oblasti sportu, volnočasových aktivit, sociálních služeb, školství, kultury  
a péče o veřejnou zeleň a životní prostředí" s termínem vyhlášení 19. 3. 2014 
a uzávěrkou přijímání žádostí do 11. 4. 2014 včetně 
 
b) rozpočtové opatření č. 6 
 
c) harmonogram uvedený v příloze. 

 
2) ukládá 

ekonomickému odboru postupovat podle schváleného harmonogramu a zpracované 
žádosti s návrhem o přidělení finančních grantů jednotlivým žadatelům předložit 
k projednání Zastupitelstvu MČ Praha 17 dne 12. 5. 2014. 
 
Zodpovídá  

1. Ing. Milena Michlová, Vedoucí odboru ekonomického 
    

Usnesení - (Pro: 19, Proti: 0, Zdržel se: 0, Poznámka: Nehlasoval: 1) 
 
Přílohy: Upravený Harmonogram grantového řízení pro rok 2014 
         Rozpočtové opatření č. 6  
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8. Realizace projektu "Nové služby e-Governmentu v Praze 17" 

 
Mgr. Černovský 

• uvedl společný úvod třem předkladům č. 8, 9, 10 
• poděkoval celému týmu za nasazení a odvedenou práci na projektech 

 
Diskuse: 
 
p. Marek 

• vyzdvihl práci ŽPD – jedná se o obsáhlé žádosti o 100 stranách 
 
p. Finger 

• poděkoval pracovníkům OSOM, kteří se na zpracování žádostí podíleli 
 
Ing. Černý 

• nesouhlasí s „nezpůsobilými výdaji“ v usnesení – varuje před nimi - neuznatelné 
náklady jsou uskutečněné mimo projekt – nejsou to v právním slova smyslu 
náklady projektu – udržitelnost s tím souvisí 

 
Mgr. Černovský 

• bylo to projednáno a schváleno právníky – je si však vědom nezpůsobilých výdajů 
– uvedl příklad 

 
Ing. Černý 

• navrhuje změnit usnesení na „Nutné náklady na zajištění udržitelnosti projektu“ 
 
p. Marek 

• uvedl příklad ze žádostí ŽPD – domnívá se, že je to tak správně, že by zastupitelé 
měli vědět o nákladech na udržitelnost 

 
 Ing. Černý 

• trvá na tom, že to nejsou náklady projektu – navrhuje protinávrh, který uvedl 
 
Mgr. Černovský 

• souhlasí s předěláním usnesení 
 
Mgr. Krása 

• souhlasí s Ing. Černým a navrhuje větu: „Financování udržitelnosti projektu např. 
po dobu 5 let 

 
pí Vojíková Vítková 

• doporučuje větu přidat, ne nahradit  
• upozornila, že udržitelnost – financování nezpůsobilých výdajů může být 

podmínkou žádosti o grant 
 
Mgr. Černovský 

• nejspíše by to tam mělo být, když to tam právníci navrhli 
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p. Marek 
• navrhl schválení usnesení, tak jak je, aby mohlo být o grant zažádáno – zítra se vše 

upřesní 
 
Mgr. Krása 

• trvá na přidání věty a vyzývá k hlasování o změně 
 
Mgr. Černovský 

• požádal o 5 min. přestávku na konzultaci 
 
pí Vojíková Vítková 

• přesné znění usnesení dohledali přímo na operačním programu Praha – 
Konkurenceschopnost – vzorové usnesení obsahuje větu o nezpůsobilých výdajích 

• vyzývá k odsouhlasení, aby se zbytečně nepochybilo v žádosti a nepřišli tak o grant 
 
Bc. Synková 

• přečetla návrh usnesení doplněné o větu: „a nutné náklady na zajištění udržitelnosti 
projektu“ 

 
Mgr. Černovský 

• souhlasil jako předkladatel s usnesením v této podobě 
 
 
Usnesení číslo: Us ZMČ 000013/2014 
 
Zastupitelstvo městské části 
 
1) souhlasí 

s předložením projektové žádosti "Nové služby e-Governmentu v Praze 17"  
s celkovým rozpočtem do max. výše 9,5 mil. Kč v rámci vyhlášené výzvy  
k předkládání projektových žádostí v Operačním programu  
Praha - Konkurenceschopnost 

 
2) schvaluje 

poskytnutí 7,5 % podílu způsobilých výdajů projektu z rozpočtu Městské části  
Praha 17, tj. max. 712 500 Kč, financování nezpůsobilých výdajů projektu a nutné 
náklady na zajištění udržitelnosti projektu 

 
3) ukládá 

starostce Městské části Praha 17 podat projektovou žádost v rámci vyhlášené výzvy  
k předkládání projektových žádostí v Operačním programu  
Praha - Konkurenceschopnost 
 
Zodpovídá  

1. Radka Khollová, Vedoucí kanceláře starostky 
    

Usnesení - (Pro: 18, Proti: 0, Zdržel se: 0, Poznámka: Nehlasoval: 2) 
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9. Realizace projektu "Aktivní lesopark Řepy" 

 
Mgr. Černovský 

• poukázal na doplnění usnesení o větu, jako v předkladu č. 8 
• informoval o změně částek v usnesení – z 16 mil. na 15 mil. z důvodu vyjmutí 
částky na údržbu zeleně 

• zároveň se částka zvýšila z původních nákladů ze 14,7 mil. na 14, 9 mil. Kč – došlo 
k úpravě částky 7,5%, a to z 1 102 500,- Kč na 1 125 000,- Kč – spolufinancování 
vzrostlo 

• omluvil se za úpravy, ale z časových důvodů je vše řešeno za běhu a materiály se 
tak musí zaktualizovat 

 
 
Usnesení číslo: Us ZMČ 000014/2014 
 
Zastupitelstvo městské části 
 
1) souhlasí 

s předložením projektové žádosti "Aktivní lesopark Řepy" s celkovým rozpočtem  
do max. výše 15 mil. Kč v rámci vyhlášené výzvy k předkládání projektových žádostí  
v Operačním programu Praha - Konkurenceschopnost 

 
2) schvaluje 

poskytnutí 7,5 % podílu způsobilých výdajů projektů z rozpočtu Městské části Praha 
17, tj. max. 1 125 000 Kč, financování nezpůsobilých výdajů projektu a nutné náklady 
na zajištění udržitelnosti projektu 

 
3) ukládá 

starostce Městské části Praha 17 podat projektovou žádost v rámci vyhlášené výzvy  
k předkládání projektových žádostí v Operačním programu Praha - 
Konkurenceschopnost 
 
Zodpovídá  

1. Radka Khollová, Vedoucí kanceláře starostky 
    

Usnesení - (Pro: 20, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

 
 
10. Realizace projektu "Revitalizace parteru sídliště Řepy"  

 
Mgr. Černovský 

• poukázal na doplnění usnesení o větu, jako v předkladech č. 8 a 9 
 
Usnesení číslo: Us ZMČ 000015/2014 
 
Zastupitelstvo městské části 
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1) souhlasí 
s předložením projektové žádosti "Revitalizace parteru sídliště Řepy" s celkovým 
rozpočtem do max. výše 10 mil. Kč v rámci vyhlášené výzvy k předkládání 
projektových žádostí v Operačním programu Praha - Konkurenceschopnost 

 
2) schvaluje 

poskytnutí 7,5 % podílu způsobilých výdajů projektů z rozpočtu Městské části Praha 
17, tj. max. 750 000 Kč, financování nezpůsobilých výdajů projektu a nutné náklady 
na zajištění udržitelnosti projektu 

 
3) ukládá 

starostce Městské části Praha 17 podat projektovou žádost v rámci vyhlášené výzvy  
k předkládání projektových žádostí v Operačním programu Praha - 
Konkurenceschopnost 
 
Zodpovídá  

1. Radka Khollová, Vedoucí kanceláře starostky 
    

Usnesení - (Pro: 19, Proti: 0, Zdržel se: 0, Poznámka: Nehlasoval: 1) 
 

 
 
11. Předání kamerových stanovišť do majetku HLMP  

 
Usnesení číslo: Us ZMČ 000016/2014 
 
Zastupitelstvo městské části 
 
1) schvaluje 

bezúplatné předání kamerových stanovišť, zařazených do majetku městské části pod 
inventárními čísly MC1700017025, MC1700017026 a MC1700017027, v celkové 
pořizovací hodnotě 1 088 370,34- Kč, do majetku HLMP. 
 

Usnesení - (Pro: 18, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

 
 
12. Úprava Zásad postupu při pronájmu obecních bytů v Městské části Praha 17  
v důsledku rekodifikace občanského práva 

 
 
Usnesení číslo: Us ZMČ 000017/2014 
 
Zastupitelstvo městské části 
 
1) projednalo 

formálně právní úpravu Zásad postupu při pronájmu obecních  bytů v Městské části 
Praha 17 v důsledku rekodifikace občanského práva bez jejich obsahových změn 
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2) schvaluje 
formálně právní úpravu Zásad postupu při pronájmu obecních  bytů v Městské části 
Praha 17 v důsledku rekodifikace občanského práva bez jejich obsahových změn. 

 
3) ukládá 

zástupci starostky MČ Praha 17 panu Tomáši Fingerovi zajistit splnění usnesení 
prostřednictvím vedoucího OSOM. 
 
Zodpovídá  

1. Bc. Jaroslav Červený, Vedoucí odboru správy obecního majetku 
    

Usnesení - (Pro: 17, Proti: 0, Zdržel se: 1) 
 
Příloha: Zásady pronájmu obecních bytů se zapracovanými změnami 
 
 

 
 
13. Úprava Podmínek pro skládání finanční jistiny pro výb ěrová řízení na pronájem 
nebo koupi nemovitého majetku Městské části Praha 17 v návaznosti na vydání nového 
občanského zákoníku, beze změny jejich obsahu 

 
 
Usnesení číslo: Us ZMČ 000018/2014 
 
Zastupitelstvo městské části 
 
1) projednalo 

formálně právní úpravu Podmínek pro skládání finanční jistiny pro výběrová řízení  
na pronájem nebo koupi nemovitého majetku Městské části Praha 17 v návaznosti  
na vydání nového občanského zákoníku, beze změny jejich obsahu 

 
2) schvaluje 

formálně právní úpravu Podmínek pro skládání finanční jistiny pro výběrová řízení  
na pronájem nebo koupi nemovitého majetku Městské části Praha 17 v návaznosti  
na vydání nového občanského zákoníku, beze změny jejich obsahu 

 
3) ukládá 

zástupci starostky MČ Praha 17 panu Tomáši Fingerovi zajistit splnění usnesení 
prostřednictvím OSOM. 
 
Zodpovídá  

1. Bc. Jaroslav Červený, Vedoucí odboru správy obecního majetku 
    

Usnesení - (Pro: 17, Proti: 0, Zdržel se: 0, Poznámka: Nehlasoval: 1) 
 
 
Příloha: Podmínky pro skládání finanční jistiny 
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14. Úprava dosavadních Zásad pronájmu nebytových prostor (nově Zásad pronájmu 
prostor sloužících k podnikání) 

 
Usnesení číslo: Us ZMČ 000019/2014 
 
Zastupitelstvo městské části 
 
1) projednalo 

návrh Zásad pronájmu prostor sloužících k podnikání (dříve nebytových prostor)  
v návaznosti na rekodifikaci občanského práva.  

 
2) schvaluje 

Zásady pronájmu prostor sloužících k podnikání (dříve nebytových prostor)  
v návaznosti na rekodifikaci občanského práva. 

 
3) ukládá 

zástupci starostky MČ Praha 17 panu Tomáši Fingerovi zajistit splnění usnesení 
prostřednictvím vedoucího OSOM. 
 
Zodpovídá  

1. Bc. Jaroslav Červený, Vedoucí odboru správy obecního majetku 
    

Usnesení - (Pro: 18, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 
Příloha: Zásady pronájmu prostor sloužících k podnikání se zapracovanými změnami 
 
 

 
 
15. Zásady pro zastupování městské části Praha 17 ve společenství vlastníků jednotek 

 
ODLOŽENO – vráceno k dopracování 
 

 
 
16. Záměr prodeje bytů oprávněným nájemcům v domech čp. 1135 a čp. 1136 Jiránkova 
ulice, Praha 6 - Řepy 

 
Diskuse: 
 
Mgr. Černovský 

• dotaz, proč tam je pouze Jiránkova ulice a ne též Vondroušova ulice 
• nesouhlasí s usnesením – zveřejnění záměru – ponechat pouze záměr prodeje bytů 
• uvedl protinávrh – doplnění usnesení o domy čp. 1195 – 1198 Vondroušova ulice 

 
p. Opluštil 

• je osobně pro prodej Jiránkovy ulice, ale bez podmínek 
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p. Vaic 
• nesouhlasí s bodem č. 3 v usnesení – ukládá zástupci starostky MČ Praha 17 panu 

Tomáši Fingerovi zajistit splnění usnesení prostřednictvím vedoucího OSOM – 
navrhuje vyškrtnout 

• požaduje zprávu od místostarosty Fingera, že se nejedná o byty, které by byly 
určeny k privatizaci v rámci HLMP 

 
p. Finger 

• zprávu p. Vaicovi již dával, ale dá mu ji tedy znovu 
• podivil se nad připomínkou Mgr. Černovského – předklad byl nedávno schválen  

 na RMČ bez připomínek 
• trvá na ponechání bodu č. 3 „Ukládá“ – vedoucí OSOM bude záměr prodeje bytů 

zveřejňovat na web, ne místostarosta 
 
Mgr. Krása 

• usnesení by podle něj mělo znít úplně jinak 
• bod č. 3 „Ukládá“ v usnesení nemusí být vůbec, neboť se jedná o deklaraci – 

jestliže budou splněny podmínky, tak stejně musí ZMČ rozhodnout o prodeji 
• návrh usnesení: schvaluje záměr prodeje bytů č... atd. a dále uvést podmínky, tak, 

jak jsou v návrhu usnesení 
 
p. Bartoš 

• navrhuje 3. podmínku do usnesení – mohli by se najít tací, kteří by našli způsob 
financování, již by pokryli potřebné náklady, které dnes pokrývá výše nájemného 

 
Bc. Synková 

• je proti 3. podmínce – usnesení lze revokovat 
 
 
Usnesení číslo: Us ZMČ 000020/2014 
 
Zastupitelstvo městské části 
 
1) projednalo 

záměr prodeje bytů oprávněným nájemcům v domech čp. 1135 a čp. 1136 Jiránkova 
ulice a v domech čp. 1195 - 1198 Vondroušova ulice, Praha 6 - Řepy.    

 
2) schvaluje 

záměr prodeje bytů v domech čp. 1135 a čp. 1136 Jiránkova ulice a v domech čp. 
1195 - 1198 Vondroušova ulice, Praha 6 - Řepy oprávněným nájemcům za podmínek: 
 

• Městské části Praha 17 bude Hlavním městem Prahou svěřen do správy bytový 
dům čp. 1146, čp. 1147 a čp. 1148, Makovského ulice Praha 6 - Řepy 

nebo 
 

• dojde k navýšení dotačního vztahu na jednoho obyvatele MČ P17 z 
rozpočtu Hlavního města Prahy nejméně o 10% ze stávající částky.   

 
Usnesení - (Pro: 15, Proti: 0, Zdržel se: 1) 
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17. Odprodej bytových jednotek v majetku MČ Praha 17 současným nájemníkům  
v jednotlivých SVJ 

 
STAŽENO – na žádost předkladatele pana Opluštila 

 
 

18. Rezignace člena Kontrolního výboru ZMČ Praha 17 - personální změny  
v Kontrolním výboru  

 
Bc. Synková 

• oznámila rezignaci Ing. Vogla z pracovních důvodů a vyzvala k návrhům nového 
člena KV 

 
Diskuse: 
 
p. Marek 

• navrhl docenta Farkače 
 
p. Vaic 

• připomněl paní starostce dopis z ČSSD, kde žádají jako člena KV jeho osobu, 
neboť pan Vogl byl z ČSSD 

 
Bc. Synková 

• opomněla říci, že byl Ing. Vogl zástupce za ČSSD 
• upřesnila dopis od paní Vaicové, kde byl pan Vaic nominován jako člen KV – je to 

však nepřípustné, neboť člena KV může navrhnout pouze člen ZMČ – členy KV 
volí ZMČ 

 
p. Hájek 

• navrhl pana Vaice 
 
p. Vaic 

• dotaz na počet členů KV 
• navrhl paní Richterovou 

 
Bc. Synková 

• v tuto chvíli máme 4 členy  
• vyzvala k hlasování, zda se o dovolbě členů bude hlasovat veřejně, ne tajně 

 
(Pro: 15, Proti: 1, Zdržel se: 0) – návrh byl přijat 
 
Bc. Synková 

• vyzvala k hlasování k jednotlivým navrženým členům KV 
 
Doc. PaedDr. Farkač Jan, CSc. (Pro: 12, Proti: 1, Zdržel se: 3) – návrh byl přijat 
 
pan Vaic Martin (Pro: 3, Proti: 5, Zdržel se: 8) – návrh nebyl přijat 
 
paní Richterová Monika (Pro: 15, Proti: 1, Zdržel se: 0) – návrh byl přijat 
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Bc. Synková 
• vyzvala k hlasování o dalším návrhu na člena KV 
• navrhla pana Bíra 

 
pan Bíro Jaroslav (Pro: 13, Proti: 0, Zdržel se: 3) 
 
 
Bc. Synková 

• navrhuje hlasovat o uložení úkolu předsedovi KV panu Miroslavu Bartošovi 
předložit na příštím jednání ZMČ: 

 
1) Zprávu o činnosti KV za rok 2013  
2) Plán činnosti KV na rok 2014 
 

(Pro: 16, Proti: 0, Zdržel se: 0) - návrh byl přijat 
 
 
Usnesení číslo: Us ZMČ 000021/2014 
 
Zastupitelstvo městské části 
 
1) bere na vědomí 

rezignaci Ing. Radka Vogla na členství v Kontrolním výboru ZMČ Praha 17  
od 4. 3. 2014 z důvodu pracovního vytížení. 

 
2) volí 

následující členy Kontrolního výboru: 
 
Doc. PaedDr. Farkač Jan, CSc. (Pro: 12, Proti: 1, Zdržel se: 3) 
paní Richterová Monika (Pro: 15, Proti: 1, Zdržel se: 0) 
pan Bíro Jaroslav (Pro: 13, Proti: 0, Zdržel se: 3) 

 
3) ukládá 

předsedovi KV panu Miroslavu Bartošovi předložit na příštím jednání ZMČ zprávu  
o činnosti KV za rok 2013 a plán činnosti KV na rok 2014 

 
Usnesení - (Pro: 16, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

 
 

Pevný bod od 16:00 - Náměty a připomínky občanů Řep 
 
 
1) Paní XY (občanka Řep) 

• Dotaz, zda byl podaný záměr zprivatizovat Jiránkovu ulici? 
• Dotaz na Mgr. Krásu, zda platí jeho slib z podzimu 2013, že jakmile Praha 17 získá 

nějaké byty od Magistrátu, tak dojde k doprivatizování Jiránkovy ulice? Dostala MČ 
P17 již nějaké byty? 

• Je pravdivá informace na Internetu, že MČ P17 vlastní Triangl? Je to v katastru 
nemovitostí! 
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p. Finger 
• teprve se bude záměr projednávat v bodu č. 16 

 
Mgr. Krása 

• slib platí, ale ještě MČ P17 žádné byty z Magistrátu nedostala, ale jedná se o tom 
 
p. Finger 

• Triangl je v katastru P17, ale není ve vlastnictví P17 – je to ve vlastnictví Magistrátu 
 
p. Marek 

• zdůraznil, že sám za sebe podpoří záměr odprodeje bytů 
 

 
 
2) Paní XY (občanka Řep) 

• Dotaz na možnost odkoupení bytu Vondroušova 1195/49? Nechtějí být trestáni za to, 
že sousedí s bezbariérovými domy! 

 
Mgr. Černovský 

• nerozumí tomu, proč byty ve Vondroušově ulici 1195 – 1198 nebyly zprivatizovány – 
splňují všechny podmínky tehdejších zásad privatizace – nesouvisí to se sousedstvím 
s bezbariérovými domy – podpoří odkup bytů při splnění stanovených podmínek 

 
p. Opluštil 

• upozornil na postoj Mgr. Černovského k privatizaci bytů – původně byl proti prodeji, 
nyní je pro – na každém jednání ZMČ mluví jinak  

 
Mgr. Černovský 

• musí reagovat na výrok pana Opluštila – nechápe, jak to souvisí s interpelací občanky 
MČ – je to lež – jeho výrok ho naprosto uráží 

• stojí si za svým dlouhodobým tvrzením, které napsal i do Řepské 17, že MČ P17 si 
nemůže za současné finanční situace dovolit prodávat byty – dokáže si však představit 
prodeje bytů za podmínek, které byly vyřčeny – apeluje na pana Opluštila, aby ho 
řádně poslouchal 

 
 

 
3) Pan XY (občan Řep) 

• Dotaz ohledně nové komise Strategického plánování, zda byly osloveny všechny 
politické subjekty zastoupené v Zastupitelstvu, aby nabídly své podmínky? 

• Kdo navrhl pana architekta Mojžíše (podílel se na soutěži na smuteční síň) do této 
komise? 

• Požadavek na zveřejnění zápisů z komise na webu 
 
p. Finger 

• navrhl založení komise – RMČ souhlasila – byly dohodnuty členy komise – cílem 
komise je zabývat se rozvojem Řep konkrétně z urbanistického hlediska, i dalších 
hledisek v rozsahu 10 – 50 let 

• vyjmenoval členy komise 
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• Ing. arch. Mojžíš je externí člen – osobně si ho vybral 
• pana XY na minulém ZMČ zval do komise – nabídl mu to i nyní 
• vyzval i ostatní občany stát se členy komise a pozval veřejnost na zasedání komise – 

jedná se tam o nezávaznou diskusi o tom, jak by měly Řepy vypadat 
• vyjmenoval termíny zasedání komise – zápisy jsou k dispozici – budou dodatečně 

zveřejněny na web 
 
Bc. Synková 

• potvrdila, že je možné komisi doplnit o nové členy – musí se dát k odsouhlasení do 
RMČ – nejbližší jednání RMČ se bude konat 2. 4. 2014   

 
p. Bartoš 

• upozornil p. Fingera, že komise neobsahuje žádného opozičního zastupitele, přestože 
zastupují téměř jednu polovinu občanů – i opozice má zájem o rozvoj obce 

 
 

 
4) Pan XY (občan Řep) 

• Dotaz na privatizace bytů Vondroušova 1197 – je spojený s bezbariérovým domem 
• Kdo rozhoduje o privatizaci, které domy půjdou a které ne? Všichni občané by měli 

mít stejné možnosti! 
 
Bc. Synková 

• v minulosti byl k dispozici soupis domů, které byly určeny k privatizaci – poté nastal 
„stopstav“ – od té doby jsou domy vedeny v patrnosti, o které je zájem je zprivatizovat 

• zopakovala, že se čeká na případné svěření bytů z Magistrátu – poté lze znovu otevřít 
otázku privatizace bytů v Řepích 

 
p. Vaic 

• o privatizaci rozhoduje ZMČ 
• zdůraznil, že je v plánu výstavba sportovního centra za 300 mil. Kč – tam by se dalo 

ušetřit 
 
p. Finger 

• informoval o zjištění, že pan Vaic (osobně mu to potvrdil) lobuje na Magistrátu, aby 
Holubí dům MČ P17 nedostala a privatizace se nemohla uskutečnit – osobně se setká 
na Magistrátu se členem ČSSD panem XY – nechápe, že mu vlastní zastupitelé hází 
klacky pod nohy 

 
p. Vaic 

• zdůraznil, že z jeho pohledu radnice nedokáže komunikovat s Magistrátem 
• trvá na stopnutí sportovního centra 

 
p. Marek 

• je zcela šokován – vyzval pana Vaice k potvrzení slov pana Fingera 
 
p. Vaic 

• je pro přímý prodej bytů občanům 
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p. Marek 
• trvá na přímé odpovědi ANO či NE 

 
p. Vaic 

• ANO, ale částečně 
 
p. Marek 

• děkuji, to mi stačí 
 
Bc. Synková 

• upozornila, že pan Vaic je zastupitelem necelých 5 měsíců – vybudování sportovního 
centra je odsouhlaseno již 6 let napříč celým politickým spektrem – nevidí důvod 
pozastavení této dlouholeté akce kvůli panu Vaicovi, který vystupuje jako zastupitel 
za městskou část v neprospěch MČ P17 

 
p. Bartoš 

• vyzývá k zanechání diskusí – je řečeno něco, co nedává smysl – např. nelze spojovat 
prodej bytů s pozastavením sportovního centra – jedná se o investici – místo toho by 
se musely postavit byty – na nic jiného se prostředky použít nedají 

 
Mgr. Černovský 

• potvrdil slova p. Bartoše – jedná se o investiční výdaje – snížením nákladů na SC se 
nezískají peníze na dotování provozu MČ 

 
 

 
5) Pan XY (občan Řep) 

• Dotaz na p. Fingera, kdy dojde k naplnění jeho slibu předsedům SVJ, že RMČ přijme 
rozhodnutí, jak se bude nakládat s příjmy z pronájmu nebytových prostor? Termín? 

• Dotaz, zda ZMČ má zájem nabídnout k odprodeji ty byty, které zůstaly v SVJ jako 
jednotlivé (zbytkové) byty a zda bude ZMČ ochotno spolupracovat s předsedy SVJ, 
kteří dům mají ve správě? 

 
p. Finger 

• v tuto chvíli za těchto podmínek není možné nabízet takovéto byty k odprodeji SVJ 
• první otázka byla projednána s právníky – vyzval k vystoupení ThDr. JUDr.,  

Th.D Salveta 
 
ThDr. JUDr., Th.D Salveta 

• je navrženo, že tam, kde proběhlo řádné hlasování shromáždění SVJ, které rozhodlo 
usnesením o tom, že prostředky budou alokovány do fondu oprav, v takovém případě 
to požadovat MČ nebude 

 
p. Finger 

• všechny příjmy SVJ do 31. 12. 13 do fondů oprav nebude MČ vyžadovat 
• nyní se řeší nový Občanský zákoník v roce 2014 – bude poslán co nejdříve dopis SVJ 

 
Mgr. Černovský 

• upřesnil, že se nejedná o příjmy v roce 2013, nýbrž v roce 2012 – nechce opakovat 
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chyby z minulosti 
• 2x to již bylo z RMČ staženo – pracuje se na tom – není ještě nic rozhodnuto – jde  

o kolektivní rozhodnutí 
 

 
 
Hlasování o přijetí 3 dotazů občanů po uplynutí limitu na Náměty a připomínky občanů 
 
(Pro: 19, Proti: 0, Zdržel se: 0) – návrh byl přijat 
 
 

 
 
6) Pan XY (občan Řep) 

• Dotaz ohledně SC – proč se nesešla Ekokomise? Dotaz na EIA? 
• Souhlasí s referendem – otázka by mohla znít: Souhlasíte s SC při investičních 

nákladech 300 mil. Kč, ročních nákladech 20 mil.? ANO & NE 
 
Bc. Synková 

• muselo by být zrušeno rozhodnutí ZMČ o výstavbě SC 
• průzkumy i Studie o trávení volného času rozhodly pro výstavbu SC 
• EIA může být až po zpracování projektové dokumentace 

 
p. Vaic 

• požaduje konkrétní informace o průzkumu 
• EIA být musí 

 
Bc. Synková 

• upozornila, že všechny studie panu Vaicovi již předala 
 
p. Vaic 

• trvá na tom, že je nedostal v elektronické podobě 
 
p. Hájek 

• zdůraznil, že původně výstavba bazénu byl návrh opozice, koalice byla proti – nyní je 
to naopak 

 
Bc. Stolina 

• upozornil, že EIA může být až po projektové dokumentaci 
 

 
 
7) Paní XY (občanka Řep) 

• Dotaz na odprodej bytů Vondroušova 1195 – 1198? Kdy se budou odprodávat? Též 
malometrážní byty? Kdo má zájem na prodeji Jiránkovy? 

 
p. Finger 

• zopakoval proces privatizace a podmínky odprodeje bytů získané Magistrátem 
• rozhodnou o tom též volby 
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Mgr. Černovský 

• zopakoval, že by logičtější bylo prodat nejdříve byty ve Vondroušově a ne v Jiránkově 
ulici 

• je to však podmíněno změnou hospodaření (financování) MČ – výnosy z jiných bytů 
či navýšení dotace z Magistrátu 

• upozornil, že slibovat prodej bytů a doprivatizování všech bytů v předvolebním 
programu bez vykrytí příjmů je holý populismus, lež – podvod na občany 

 
 

 
 
 
8) Paní XY (občanka Řep) 

• Požaduje dát do zápisu, že MČ P17 neví o tom, že Triangl je ve vlastnictví MČ P17 – 
uvedla citaci z webové stránky developerské firmy GEOSAN, že tak MČ P17 získala 
nové nájemní byty 

• Požaduje dát do zápisu, že zastupitelé MČ P17 tvrdí, že developerská firma GEOSAN 
lže! 

 
Ing. Černý 

• seznámil všechny s informací, že dle katastru je objekt Triangl včetně pozemku ve 
vlastnictví MHMP – žádné svěření tam není 

 
Mgr. Krása 

• zdůraznil, že slib platí, ale dokud MČ nedostane byty z MHMP, tak to zatím nelze 
splnit - MČ by se ekonomicky zničila – nebyly by peníze na běžnou údržbu 

 
p. Bartoš 

• upozornil, že po „stopstavu“ privatizace došlo k prodeji mnohem více než 2/3 bytů 
místo původně plánovaných 2/3 – má seznam bytů k privatizaci dle termínů zaslaných 
žádostí 

 
p. Marek 

• upozornil na nepravdivou informaci developerské firmy GEOSAN, která byty stavěla 
– uvedeno, že nové byty jsou dominantou MČ P17 – informace je již několik let stará 

• upozornil pana Vaice, že požadovanou studii obdržel též elektronicky 7. 1. 2014 se  
4 přílohami 

 
p. Vaic 

• prověří obdržení studie 
 
Mgr. Černovský 

• upozornil, že se bohužel paní XY  mýlí i v jiných věcech, ne jen v Trianglu  
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Bc. Jitka Synková ukončila zasedání a poděkovala všem přítomným zastupitelům  
a občanům za účast na jednání ZMČ. 
 
 
 
 
 
Upozornila na konání dalšího zasedání ZMČ v pondělí 12. 5. 2014 od 13h v ZŠ genpor. 
Františka Peřiny. 
  

 
 
 
 
 

 

Schválil a ověřil:  
 
Bc. Jitka Synková  
 
 
 
 
Tomáš Finger 
 
 
 
 
Jaroslav Hájek 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
V Praze dne 24. 3. 2014 
 
 
Zapsala: Barbora Skalníková, DiS. 


